
 

 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 11 55 

 

 

      P R O T O K Ó Ł   Nr  XVII /2008 

              obrad  SESJI  RADY  GMINY  USTKA 

w  Sali Obrad Urzędu Gminy Ustka 

ul. Dunina 24 

dnia  28 sierpnia 2008 roku 

 

 

           Obrady XVII Sesji Rady Gminy Ustka V kadencji (2006 -2010) 
otworzył o godz. 10 00 Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
Ustka.  
Po powitaniu  radnych, sołtysów, a w szczególności nowo wybraną Panią 
Sołtys wsi Zaleskie , zaproszonych gości, Panią  Wójt i  pracowników 
Urzędu  Gminy stwierdził, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy  12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 radnych stanowi kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. 

 
    
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 
Lista obecności gości zaproszonych zał. Nr 3 do protokołu. 

 
Radni nieobecni: Piotr Czerwonka, Jacek Hadryś, Wacław  Laskowski. 
 
Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego wcześniej wszystkim 
radnym , Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski wprowadził 
zmianę tj. w punkcie 6  Podjęcie uchwał w sprawie: wprowadza się p.pkt 11) w 
brzmieniu : „Podpisania umowy  o opracowanie koncepcji programowo – 
przestrzennej wspólnej inwestycji polegającej na budowie ścieŜki rowerowej 
Słupsk – Ustka”, p.pkt 12) w brzmieniu: „WyraŜenia zgody na warunki 
korzystania ze stołówek szkolnych, w tym wysokość opłat za posiłki oraz 
upowaŜnienia dyrektorów szkół do udzielania zwolnień od opłat wnoszonych  
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za korzystanie z posiłków przygotowywanych w tych stołówkach”, p.pkt 13) 
„Realizacji projektu pn. „Ty teŜ moŜesz” – program aktywizacji osób 
zagroŜonych wykluczeniem społecznym w Gminie Ustka, dofinansowanego ze 
środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu 
Operacyjnego kapitał Ludzki”. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych,  czy 
mają propozycje i wnioski  do przedstawionego  porządku obrad. 
 
 
W związku z brakiem uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady 
Gminy Waldemar Gąsiorski przystąpił do realizacji następującego 
porządku obrad Sesji : 
 

 
Porządek obrad: 

 
 1. Sprawy regulaminowe: 
      a/ otwarcie sesji 

b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ przedstawienie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 
2.  Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3.  Informacja  z realizacji uchwał Rady Gminy za I półrocze 2008 roku. 

4. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia roku 
szkolnego  2008/2009. 

 
5. Interpelacje i zapytania  

 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 
1) zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej na dofinansowanie  zadań: 

Budowa kanalizacji sanitarnej  w miejscowości Machowino – I etap, 
Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Starkowo, Budowa 
kanalizacji sanitarnej  w miejscowości Zaleskie – etap II, 

 
2) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budŜetu Gminy Ustka na 

prowadzenie szkól podstawowych, gimnazjów i przedszkoli 
niepublicznych oraz innych form wychowania przedszkolnego na terenie  
Gminy  Ustka, 
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3) zmiany Uchwały Nr VII/63/2007 Rady Gminy Ustka z dnia 27 kwietnia 

2007 roku     w sprawie ustalenia procedury uchwalania budŜetu gminy 
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi uchwały budŜetowej, 

 
4) zmian w budŜecie gminy Ustka na 2008 rok, 

 
5) określenia stref parkowania oraz opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych   w tych strefach na terenie miejscowości  Rowy, 
 

6) zmiany Uchwały Nr XX/214/2004 Rady Gminy Ustka z dnia 27 
października 2004 roku w sprawie zaliczenia dróg połoŜonych na terenie 
Gminy Ustka do kategorii dróg gminnych, 

 
7) nieodpłatnego przejęcia z zasobów Agencji Nieruchomości Rolnych do 

zasobów mienia komunalnego Gminy Ustka nieruchomości 
przeznaczonych na realizację zadań własnych Gminy, 

 
8) nadania nazwy ulicy w miejscowości Rowy, 

 
9) zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia 

skargi Pana                  /*/ , 
 

10) zlecenia Komisji Rewizyjnej dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia 
skargi Pana                 /*/ , 

 
11) podpisania umowy o opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej 

wspólnej inwestycji polegającej na budowie ścieŜki rowerowej Słupsk – 
Ustka, 

 
12) wyraŜenia zgody na warunki korzystania ze stołówek szkolnych, w tym 

wysokość opłat za posiłki oraz upowaŜnienia dyrektorów szkół do 
udzielania zwolnień od opłat wnoszonych za korzystanie z posiłków 
przygotowywanych w tych stołówkach, 

 
13) realizacji projektu pn. „Ty teŜ moŜesz” – program aktywizacji osób 

zagroŜonych wykluczeniem społecznym w Gminie Ustka, 
dofinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego            
w ramach Programu Operacyjnego kapitał Ludzki. 

 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 

8. Wolne wnioski i informacje.  

9. Zakończenie obrad. 



 4 

 
 
 
 
   Przewodnicz ący Rady Gminy stwierdził, Ŝe do dnia 

dzisiejszego nie wpłyn ęły Ŝadne uwagi do protokołu                   
z ostatniej Sesji w zwi ązku z tym poddał pod głosowanie : 

 
 

Protokół Nr XVI/2008 Sesji Rady Gminy Ustka odbytej w  dniu 
12 czerwca  2008 roku  

 
 

Głosowało  - 12 
  

Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie przyj ęła 
Protokół Nr XVI/08 z dnia 12 czerwca 2008 roku. 
 

 
Przed przystąpieniem do realizacji dalszego porządku obrad, Rada 
uczciła minutą ciszy pamięć zmarłego Pana /*/             - pracownika 
Urzędu Gminy. 

  
 
 
Ad. 2.   Sprawozdanie Wójta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
 
 

Na obrady Rady przybył radny Jacek Hadryś. 
 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

 - przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym 
obejmującym okres działania Urzędu od dnia 16 czerwca 2008 roku do              
27 sierpnia 2008 roku. 
Treść sprawozdania stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                    
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionego sprawozdania. 

 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, Ŝe :  

 
 

 

Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę Sprawozdanie Pani Wójt              
z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym.  

 
 
 

Ad. 3.     Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy za I półr ocze 2008 
roku.  

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - przedstawiła informację z realizacji uchwał Rady Gminy za I półrocze 
2008 roku. 
Treść informacji stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionej informacji. 

 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, Ŝe :  

 
 

Rada Gminy przyj ęła przez aklamacj ę informacj ę Pani Wójt             
o realizacji inwestycji na terenie Gminy.  

 
 
 

Ad. 4.     Informacja o przygotowaniu placówek o światowych do 
rozpocz ęcia roku szkolnego 2008/2009. 
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Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - przedstawiła informację o przygotowaniu placówek oświatowych Gminy 
Ustka do rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009 
Treść informacji stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionej informacji. 

 
 
 
Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy Ustka 

1) - czy otrzymaliśmy środki finansowe z Ministerstwa Sportu  i Turystyki 
na zajęcia sportowo -rekreacyjne w szkołach . JeŜeli tak to w jakiej 
kwocie , a jeŜeli nie to dlaczego. Wiadomo mi, Ŝe takie środki były 
przydzielane, 

 
2) – czy Wojewoda Pomorski przewidywał środki na zajęcia sportowe                 

i czy szkoły w Gminie Ustka równieŜ były tym objęte poniewaŜ takie 
środki Wojewoda posiada, 

 
3) – czy Zespół Obsługi Ekonomiczno Administracyjnej Szkół  złoŜył 

wnioski o dofinansowanie z funduszy unijnych projektu pn. 
„Poszerzanie horyzontów” na dodatkowe zajęcia  dydaktyczno- 
wyrównawcze, specjalistyczne dla dzieci z rodzin ubogich                         
i wymagających  pomocy. 

 
 
 

Odpowiedzi na zapytanie radnego Bogdana śabińskiego udzieliła Pani 
Wójt  
- w chwili obecnej nie mogę udzielić wyczerpującej odpowiedzi .  
JeŜeli chodzi o pozyskiwanie środków zewnętrznych na zajęcia 
pozalekcyjne, wnioski składa się do października z przeznaczeniem na 
kolejny rok. W roku ubiegłym takie wnioski były złoŜone, o czym 
informowałam w wystąpieniach międzysesyjnych. Otrzymaliśmy środki na 
basen. By odpowiedzieć szczegółowo muszę  sięgnąć do materiałów.  
Informację w zakresie projektu „Poszerzanie horyzontów” oraz  zajęć 
sportowo – rekreacyjnych przedłoŜę  Przewodniczącemu Rady. 
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Radny Andrzej Zawada 
- co roku Minister Sportu posiada pulę  środków na zajęcia pozalekcyjne, o 
które moŜe się ubiegać Urząd, Stowarzyszenia, a takŜe szkoły poprzez  
Urząd. W roku ubiegłym taką pomoc okazałem przy napisaniu wniosku           
i w tym roku równieŜ deklaruje się, jeŜeli Urząd będzie potrzebował 
pomocy w napisaniu wniosku. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Waldemar Gąsiorski  zwrócił                     
się z zapytaniem czy są pytania do Pani Wójt w zakresie 
przedstawionej informacji. 
 
 
Wobec braku głosów w dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 
stwierdził, Ŝe :  

 
 

Rada Gminy przyj ęła przez aklam ację informacj ę Pani Wójt             
o przygotowaniu placówek o światowych  Gminy Ustka do 
rozpocz ęcia roku szkolnego 2008/2009.  

 
 
 
Ad. 5.     Interpelacje i zapytania. 
 

 
Interpelacje i zapytania zgłosili: 

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
!) -  sprawa siłowni wiatrowych. Czy obszar jeziora Modła jest obszarem 
chronionym. Czy jest tam obszar zaliczany do „Natura 2000 ”?. 
 
2) – w jaki sposób zostały przeprowadzone konsultacje społeczne 
dotyczące raportu o ochronie środowiska. Kiedy, gdzie i kto był o tym 
informowany i jaki był udział społeczeństwa?.  
 
3) – droga powiatowa w Charnowie, która niedługo będzie obchodzić 
rocznicę chwastów, zielska i dołów. Czy stać Gminę na naprawę drogi, 
która została uszkodzona w czasie napraw kanalizacji . Pas drogowy przy 
Kościele ma wyrwy, które juŜ zarosły trawą i prawie ich nie widać. Nie 
ma komu tego naprawić i nikt się tym nie interesuje skutecznie. 
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4) – pas drogowy przy dawnej świetlicy równieŜ ma wyrwy , w chwili 
obecnej zarośnięte trawą. Mieszkańcy mnie często pytają, co z tym dalej 
będzie. Mówimy, Ŝe będziemy” szli do przodu”, a okazuje się, Ŝe nie. 
Wydaje mi się, Ŝe ogłaszamy  święto „krzaka, chwastów i dołów” na 
drogach naszej gminy. 
 
 
 
Anna Turowska Sołtys wsi Machowino 
1) – proszę o zainteresowanie się sprawą  odwodnienia studzienek na 

Kolonii Zachodniej w Machowinie. 
 
2) – proszę o interwencję w Nadleśnictwie  w sprawie drogi do Państwa 

/*/                . 
 
 

 
ElŜbieta Sadowska Sołtys wsi Zaleskie 
1) – w środku wsi zaleskie stoi spalony dom, który bardzo szpeci wieś. 

Czy w sprawie tej moŜna podjąć jakieś działania?. 
 
2) – PKS chce zmniejszyć ilość kursów autobusów tj. godz. 9 00 i 20 35  

wyjazd ze Słupska do Zalasek. Zaczyna się rok szkolny i niektóre 
dzieci mają zajęcia pozalekcyjne i nie będą miały czym wrócić do 
domu. 

 
 
 
Wojciech śytko  Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
1) – sprawa dróg – są ekipy, które wykaszają pobocza i wycinają krzaki 

i wrzucają je do rowów. Rowy te zarastają, z których wystają zeschłe 
liście, co powoduje nieestetyczny wygląd  . Sytuacja taka jest na 
drodze do MoŜdŜanowo i na drodze Przewłoka w kierunku Rowów. 
Czy nie moŜna zwrócić uwagę, by firmy wykaszające paliły krzaki,            
a nie je składowali ?. 

 
 

 
Jacek Szarek Sołtys wsi Pęplino 
1) – od września PKS  zmniejszyć kursy autobusów - wyjazd z Ustki              

o godz. 15 00 do Pęplina.  Powrót przez Zaleskie – Postomino. 
Mieszkańcy wnoszą o pozostawienie tego kursu. 
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W związku z brakiem dalszych interpelacji i zapytań 
Przewodniczący Rady zamknął punkt 5 porządku obrad. 
 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku 
obrad, Przewodniczący Rady Gminy przywitał opiekuna                        
i  uczennice Publicznego Gimnazjum w Objeździe, a następnie 
przedstawił informację o osiągnięciach artystycznych uczennic :                           
/*/            i           /*/           , które zdobyły szereg znaczących miejsc 
w róŜnych konkursach pozaszkolnych  i odniosły pewne sukcesy w 
konkursach i festiwalach poezji śpiewanej. Dziewczęta rozwijaj ą 
swoje zdolności artystyczne pod kierunkiem Pani Zorzy Sędzickiej. 
 
 
Uczennice: /*/              i               /*/ zaprezentowały przed Radą 
krótki  wyst ęp artystyczny,  a następnie złoŜyły podziękowania 
Pani Wójt, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz, Pani Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury  w Zaleskich, radnym na czele                     
z Przewodniczącym  Rady oraz kierowcy Urzędu Gminy za pomoc 
i zaangaŜowanie w rozwoju twórczości środowiskowej. 
 

 
 

Na zakończenie występu artystycznego Przewodniczący Rady  
podziękował uczestniczkom występu za ich piękny śpiew wręczając 
drobne upominki. 
 
 
Przewodniczący rady Gminy ogłosił 10 min przerwę w obradach Rady tj. 
od godz. 11 10 do godz. 11 20. 
 
Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 
 
 

Ad. 6.  W kolejnym punkcie porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 
Gminy przedstawił: 
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- projekt uchwały w sprawie zaci ągni ęcia po Ŝyczki 
długoterminowej na dofinansowanie  zada ń: Budowa 
kanalizacji sanitarnej  w miejscowo ści Machowino – I etap, 
Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowo ści Starkowo, 
Budowa kanalizacji sanitarnej   w miejscowo ści Zaleskie –          
etap II, 

 
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  opinię pozytywną.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/208/2008 stanowi ącą załącznik Nr 7                           
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
- projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udziela nia                           
i rozliczania dotacji z bud Ŝetu Gminy Ustka na prowadzenie 
szkól podstawowych, gimnazjów i przedszkoli niepubl icznych 
oraz innych form wychowania przedszkolnego na teren ie  
Gminy  Ustka, 
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Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  opinię pozytywną w sprawie tej 
uchwały  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/209/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 8                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr VII/ 63/2007 
Rady Gminy Ustka z dnia 27 kwietnia 2007 roku w spr awie 
ustalenia procedury uchwalania bud Ŝetu gminy oraz rodzaju                              
i szczegółowo ści materiałów informacyjnych towarzysz ących 
projektowi uchwały bud Ŝetowej, 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  opinię pozytywną w sprawie tej 
uchwały  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/210/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 9              
do niniejszego protokołu. 

 
 

- projekt uchwały w  sprawie zmian w bud Ŝecie gminy Ustka na 
2008 rok, 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  opinię pozytywną w sprawie tej 
uchwały.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/211/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 10                     
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie  okre ślenia stref parkowania oraz 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych  w tych 
strefach na terenie miejscowo ści  Rowy, 

 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły opinię  pozytywną.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania               
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/212/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 11                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr XX/2 14/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 27 pa ździernika 2004 roku w sprawie 
zaliczenia dróg poło Ŝonych na terenie Gminy Ustka do 
kategorii dróg gminnych, 

 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady zaopiniowały pozytywnie w/w projekt 
uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/213/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 12                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przej ęcia                      
z zasobów Agencji Nieruchomo ści Rolnych do zasobów mienia 
komunalnego Gminy Ustka nieruchomo ści przeznaczonych na 
realizacj ę zadań własnych Gminy, 

 
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły opinię pozytywną.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/214/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 13                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w  sprawie  nadania nazwy ulicy                         
w miejscowo ści Rowy, 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły opinię pozytywną.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/215/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 14                     
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizy jnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pa na /*/      , 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 
 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/216/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 15                     
do niniejszego protokołu. 
 
 
 
- projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizy jnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pa na /*/        , 

 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  opinię pozytywną w sprawie tej 
uchwały.  
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Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/217/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 16                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie podpisania umowy                             
o opracowanie koncepcji programowo – przestrzennej 
wspólnej inwestycji polegaj ącej na budowie ścieŜki rowerowej 
Słupsk – Ustka, 

 
 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady wyraziły  zaopiniowały projekt uchwały 
pozytywnie.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 
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Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/218/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 17                     
do niniejszego protokołu. 

 
 
 

- projekt uchwały w sprawie  wyra Ŝenia zgody na warunki 
korzystania ze stołówek szkolnych, w tym wysoko ść opłat za 
posiłki oraz upowa Ŝnienia dyrektorów szkół do udzielania 
zwolnie ń od opłat wnoszonych za korzystanie z posiłków 
przygotowywanych w tych stołówkach, 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/219/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 18                    
do niniejszego protokołu. 
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- projekt uchwały  w sprawie realizacji projektu pn . „Ty te Ŝ 
moŜesz” – program aktywizacji osób zagro Ŝonych 
wykluczeniem społecznym w Gminie Ustka, dofinansowa nego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 
 

Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- stwierdził, iŜ Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się zapytaniem czy są pytania                    
do przedstawionego projektu uchwały. 

  
 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony projekt uchwały: 

 

Głosowało  - 13 
  

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogło śnie podj ęła 
Uchwał ę Nr XVII/220/2008 stanowi ącą załącznik  Nr 19                     
do niniejszego protokołu. 

 
 

 
 

Ad. 7.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
 
 

              Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzieliła Pani Wójt. 
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Odpowiedź na zapytanie Bogdana śabińskiego 
Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 
!) -  sprawa siłowni wiatrowych. Czy obszar jeziora Modła jest obszarem 
chronionym. Czy jest tam obszar zaliczany do „Natura  2000 ”?. 
 
 
Zgodnie z naszym Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego z 2002 roku ten teren został  
wyznaczony jako obszar proponowany do „Natura 2012”. Jest to 
obszar krajobrazu chronionego. Informacja telefoniczna uzyskana od 
konserwatora przyrody potwierdza, Ŝe jezioro Modła leŜy                        
w granicach „Natury 2012” w specjalnym obszarze ochrony siedlisk. 
 
 
2) – w jaki sposób zostały przeprowadzone konsultacje społeczne 
dotyczące raportu o ochronie środowiska. Kiedy, gdzie i kto był o tym 
informowany i jaki był udział społeczeństwa?.  
 
 
Zgodnie z ustawą o ochronie środowiska nie mamy obowiązku 
przeprowadzania konsultacji społecznych. Procedura, którą 
realizujemy jest zgodna. Wszystkie informacje są ogłaszane w sposób 
zwyczajowo przyjęty zgodnie ze Statutem Gminy Ustka tj. wywieszane 
są na tablicach ogłoszeń. JeŜeli mamy sygnał od mieszkańców, Ŝe dane 
ogłoszenie wisiało na tablicy i zostało zerwane, dodatkowo 
wykorzystujemy nasze obiekty mienia komunalnego             i takie 
informacje są wywieszane, np. w świetlicach wiejskich. 
 

 
3) – droga powiatowa w Charnowie, która niedługo będzie obchodzić 
rocznicę chwastów, zielska i dołów. Czy stać Gminę na naprawę drogi, 
która została uszkodzona w czasie napraw kanalizacji . Pas drogowy przy 
Kościele ma wyrwy, które juŜ zarosły trawą i prawie ich nie widać. Nie ma 
komu tego naprawić i nikt się tym nie interesuje skutecznie. 
 
 
4) – pas drogowy przy dawnej świetlicy równieŜ ma wyrwy , w chwili 
obecnej zarośnięte trawą. Mieszkańcy mnie często pytają, co z tym dalej 
będzie. Mówimy, Ŝe będziemy” szli do przodu”, a okazuje się, Ŝe nie. 
Wydaje mi się, Ŝe ogłaszamy  święto „krzaka, chwastów i dołów” na 
drogach naszej gminy. 
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Podkreślam, Ŝe pewne zadania są zadaniami Powiatu i nie moŜemy 
angaŜować naszych środków, poniewaŜ nie jest to w naszej 
kompetencji. Cały czas monitujemy. Wnioski kieruję do radnej 
powiatowej, z prośbą o wystąpienie z interpelacją na Sesji Rady 
Powiatu. 
 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Pani Anny Turowskiej Sołtysa wsi 
Machowino 
1) – proszę o zainteresowanie się sprawą  odwodnienia studzienek na 

Kolonii Zachodniej w Machowinie. 
 
Sprawa jest mi znana. Myślę, Ŝe do końca roku budŜetowego będzie 
definitywnie zalatwiona. 
 
 
2) – proszę o interwencję w Nadleśnictwie  w sprawie drogi do Państwa 

/*/           . 
 
 

W tej sprawie wystąpili śmy do Nadleśnictwa. 
 

 
Odpowiedź na zapytanie Pani ElŜbiety Sadowskiej Sołtysa wsi 
Zaleskie 
1) – w środku wsi zaleskie stoi spalony dom, który bardzo szpeci wieś. Czy 

w sprawie tej moŜna podjąć jakieś działania?. 
 
 

Wystąpimy do właściciela posesji o podjęcie działań. Zaznaczam, Ŝe 
my nie mamy wpływu na działania właściciela. Do czasu, gdy budynek 
nie będzie stanowił zagroŜenia Ŝycia dla osób z zewnątrz nie moŜemy 
wejść na prywatna posesję. MoŜemy tylko monitować pismami. 
 
 
2) – PKS chce zmniejszyć ilość kursów autobusów tj. godz. 9 00 i 20 35  

wyjazd ze Słupska do Zalasek. Zaczyna się rok szkolny i niektóre dzieci 
mają zajęcia pozalekcyjne i nie będą miały czym wrócić do domu. 
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Odpowiedź na zapytanie Pana Wojciecha śytko  Sołtysa wsi 
MoŜdŜanowo 
1) – sprawa dróg – są ekipy, które wykaszają pobocza i wycinają krzaki             

i wrzucają je do rowów. Rowy te zarastają, z których wystają zeschłe 
liście, co powoduje nieestetyczny wygląd. Sytuacja taka jest na drodze 
do MoŜdŜanowo i na drodze Przewłoka    w kierunku Rowów. Czy nie 
moŜna zwrócić uwagę, by firmy wykaszające paliły krzaki, a nie je 
składowali ?. 

 
 
Jest to kolejny temat do zgłoszenia na Sesji Rady Powiatu Słupskiego.  
Z moich obserwacji wynika, Ŝe dopiero suche krzaki podlegają 
obróbce – rozdrobnieniu na ściółkę. Na pewno temat jest otwarty               
i zostanie zgłoszony. 
 
 
Odpowiedź na zapytanie Pana Jaceka Szarka Sołtysa wsi Pęplino               
i Pani ElŜbiety Sadowskiej Sołtysa wsi zaleskie 
1)– od września PKS  zmniejszyć kursy autobusów - wyjazd z Ustki              
o godz. 15 00 do Pęplina.  Powrót przez Zaleskie – Postomino. Mieszkańcy 
wnoszą o pozostawienie tego kursu. 
 
 
Zobowiązuję się do przeprowadzenia rozmów na temat dowozu                
i kursów autobusu.  Niejednokrotnie juŜ podkreślałam, Ŝe PKS jest to 
jeden z organizatorów transportu publicznego działającego na 
podstawie ogólnych przepisów dla osób prowadzących działalność 
gospodarczą. My nie jesteśmy w stanie wspomagać jednego 
przewoźnika, a innego nie.  Nie moŜemy dopłacać do prowadzenia 
działalności gospodarczej.  Nikogo nie zmusimy do prowadzenia 
działalności gospodarczej jeŜeli będzie przynosiła straty.  Z racji tej, 
Ŝe ustawodawca wprowadza zniŜki w pewnych procentach dla 
emerytów i rencistów, to te podmioty mają moŜliwość ubiegania się             
o zwrot tych pieniędzy z budŜetu Marszałka, albo Wojewody. Nie 
mamy podstawy prawnej do udzielania jakiejkolwiek pomocy. Na 
dzień dzisiejszy organizujemy dzieciom dowóz do szkół. RozwaŜaliśmy 
moŜliwość  połączenia transportu publicznego z transportem 
szkolnym . Kwestię tę poruszałam na Komisji Oświaty i na spotkaniu  
z dyrektorami szkół. Po głębokiej analizie tematu   zdecydowałam,   Ŝe   
jest   to   zbyt   niebezpieczne  -  kaŜdy   wypadek spowodowany 
nieuwagą dziecka,  mógłby obciąŜyć budŜet gminy z tytułu 
odszkodowań.  
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Zobowiązuję się do podjęcia negocjacji, a jaki będzie rezultat tego nie 
wiem. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem  czy ktoś                 
z interpelantów nie jest zadowolony z udzielonych wyjaśnień przez 
panią Wójt. 
 
 
 
Halina Smalcerz Sołtys wsi Charnowo 
- droga powiatowa jest jedna sprawą poniewaŜ bałagan został zrobiony 
przez Firmę /*/                Nie wiem czy to Powiat będzie chciał naprawić, 
jeŜeli bałagan został zrobiony przez /*/            . 
 
 
 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- firma /*/             jest  firma posiadająca osobowość prawną ponosząca 
odpowiedzialność za to co wykona. Ja jako Gmina nie jestem stroną tego 
stosunku cywilno – prawnego. JeŜeli Powiat nie wykona za firmę , to 
Powiatowi przysługuje roszczenie odszkodowawcze. MoŜe teŜ skorzystać 
z wykonawstwa zastępczego. 
 
 
 
Wojciech śytko Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
- nie w pełni jestem usatysfakcjonowany odpowiedzią. O tych krzakach 
podjąłem temat nie bez powodu. Powodem były obserwacje ubiegłoroczne 
i tegoroczne . W roku ubiegłym była taka sama sytuacja. Krzaki wycięto i 
pozostawiono. Przyszła jesień i wiatr wyciągał gałęzie na drogę. By 
przejechać trzeba było się zatrzymać by odciągnąć suche gałęzie. 
Tłumaczenie wykonawcy, Ŝe ścięte krzaki muszą wyschnąć -  nie w pełni 
się z tym zgadzam poniewaŜ moŜna pociąć gałęzie zaraz po wycince i 
wówczas jest to łatwiej. Rozumiem, jeŜeli na polach są jeszcze zboŜa, 
wówczas istnieje moŜliwość poŜaru i zniszczenia płodów rolnych. Nie 
przekonuje mnie, Ŝe wycięte krzaki musza przeschnąć. 
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Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- nie chcę polemizować, lecz chciałbym zapytać się czy planowana 
budowa wiatraków ma jakiś wpływ związany z  „Natura 2000” jeziora 
Modła. Mam informację, Ŝe Wojewoda Pomorski uchylił decyzję                
w sprawie wiatraków Pniewa nie przeprowadzono konsultacji społecznych 
w rejonie oddziaływania „Natura 2000”. Nie oczekuję dzisiaj odpowiedzi 
od  Pani Wójt. 
 
 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy 
- potwierdzam wypowiedź Pana Sołtysa z MoŜdŜanowa, Ŝe suche krzaki 
stanowią niebezpieczeństwo na drodze . Poskładane suche krzaki wiatr 
wywiał na drogę  Wytowno – Bydlino i stanowiły zagroŜenie 
poruszającym się pojazdom. By przejechać trzeba było je usunąć. Wycięte 
krzaki naleŜałoby rozdrabniać zaraz po ich wycięciu.  
 

 
Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- nie chcę polemizować w tej sprawie poniewaŜ nie jest to nasze zadanie. 
Przyjmuję wnioski - zostaną przekazane  w formie pisemnej do Powiatu. 
Podkreślam raz jeszcze - nie jest to zadanie gminy i nie mamy  
kompetencji by je realizować. 
 
 
 

Ad. 8.     Wolne wnioski i informacje.  
  
 

W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 
 

 
Waldemar Gąsiorski Przewodniczący Rady Gminy  
-  przedstawił informację z zakresu korespondencji, która wpłynęła  do 
Biura Rady w okresie międzysesyjnym od dnia 12 czerwca 2008 do dnia        
27 sierpnia 2008 roku tj. : 

 
1. W dniu 20-06-2008 roku Wojewódzki Sąd Administracyjny                

w Gdańsku przesłał – odpis postanowienia z dnia 3 czerwca  2008 
roku  sprawy ze  skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych 
Turystyki Wiejskiej „Słupia” na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 29 
września 2006 roku  Nr XXXVIIIX/384/2006 w przedmiocie   
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego –  postanawia 
odrzucić  skargę. 
Niniejsze Postanowienie przekazałem do wiadomości Komisji. 

 
2. W dniu 20-06-2008 roku Wojewódzki Sąd Administracyjny                

w Gdańsku przesłał – odpis postanowienia z dnia 3 czerwca  2008 
roku  sprawy ze  skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych 
Turystyki Wiejskiej „Słupia” na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia 29 
września 2006 roku  Nr XXXVIIIX/385/2006 w przedmiocie  
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego –  postanawia 
odrzucić  skargę. 
Niniejsze Postanowienie przekazałem do wiadomości Komisji. 

 
3. W dniu 20-06-2008 roku wpłynęło pismo Pani Wójt  skierowane do 

Urzędu Miasta Ustka dotyczące rozliczenia kosztów utrzymania 
uczniów w szkołach podstawowych i gimnazjum z terenu Gminy 
Ustka za 2007 rok. 
Przedmiotowe pismo przekazałem do wiadomości Komisji. 

 
4. W dniu 20-06-2008 roku wpłynęło pismo od Pani Wójt dotyczące 

informacji w zakresie rozliczenia kosztów utrzymania uczniów               
w szkołach podstawowych  i gimnazjum z terenu Gminy Ustka za 
2007 rok. 
Przedmiotowe pismo skierowałem na Komisje Rady celem 
zapoznania. 

 
5. W dniu 23-06-2008 wpłynął wniosek Państwa /*/      w sprawie 

wsparcia starań w zakresie wybudowania komina o mniejszej wartości 
niŜ  przedłoŜony kosztorys przez Gminę.  
Przedmiotowy  wniosek    przekazałem   do   Komisji  Rady   celem  
zajęcia stanowiska. 
 

6. W dniu 24-06-2008 roku wpłynęło zaŜalenie na Wójta Gminy od 
Pana /*/                  w sprawie zlokalizowania bramy na drodze 
gminnej – działka Nr 460/9 przez Panią /*/            . 
W przedmiocie sprawy wystąpiłem do Pani Wójt z prośbą                 
o stanowisko. Po otrzymaniu stanowiska podjąłem decyzję, by 
tematem tym zajęła się Komisja Rewizyjna. Stosowny projekt 
uchwały skierowałem pod obrady Rady. 
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7. W dniu 14-07-2008 roku  wpłynęło pismo od Pani Wójt skierowane 
do Pani /*/         dotyczące przejęcia przez Gminę Ustka drogi, 
zlokalizowanej na działce oznaczonej numerem ewidencyjnym 198/11 
w miejscowości Rowy.  
Niniejsze  pismo skierowałem do wiadomości Komisji Rady. 

 
8. W dniu 21-07-2008 roku wpłynęło pismo Pana /*/                 

dotyczące drogi publicznej Nr 460/9    w miejscowości Rowy. 
W przedmiocie sprawy skierowałem stosowny projekt uchwały 
pod obrady Rady. 

 
9. W dniu 25-07-2008 roku wpłynęło pismo Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego dotyczące Uchwały Nr XVI/191/2008 roku Rady 
Gminy Ustka z dnia 12 czerwca 2008 roku w sprawie określenia stref 
parkowania oraz opłat za parkowanie pojazdów samochodowych             
w tych strefach na terenie miejscowości Rowy zawierającej zapis 
raŜąco naruszający prawo. Organ nadzoru wnosi o doprowadzenie 
uchwały do stanu zgodności z prawem. 
W dniu 28 lipca 2008 roku wystosowałem pismo do organu 
nadzoru informuj ąc, iŜ wskazana uchwała zostanie doprowadzona 
do stanu zgodności z prawem na najbliŜszej Sesji Rady Gminy 
Ustka. 

 
10. W dniu 25-07-2008 roku wpłynęła Uchwała Nr 205/g288/D/08 

Kolegium regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 17 
lipca 2008 roku w sprawie uniewaŜnienia Uchwały Nr XVI/189/2008 
Rady Gminy Ustka  z dnia 12 czerwca 2008 roku w sprawie ustalenia 
trybu udzielania i rozliczania dotacji z budŜetu Gminy Ustka na 
prowadzenie szkół podstawowych, gimnazjów i przedszkoli 
niepublicznych oraz innych form wychowania przedszkolnego na 
terenie Gminy Ustka. 
W przedmiocie sprawy został przygotowany nowy projekt uchwały 
pod obrady Rady. 

 
11. W dniu 29-07-2008 roku wpłynęła skarga Pana /*/             na 

działalność Wójta Gminy Ustka. 
W przedmiocie sprawy, stosowany projekt uchwały skierowałem 
pod obrady Rady. 
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12. W dniu 8-08-2008 roku wpłynęło pismo /*/                      dotyczące 

pisma Wójta Gminy Ustka   w sprawie Koncepcji gospodarki wodno – 
ściekowej dla rozwoju pasa nadmorskiego w Gminie Ustka. 
Pismo skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
13.   W 14-08-2008 roku wpłynęło pismo Stowarzyszenia Przyjaciół 

Rowów Toruń informujące o rejestracji Stowarzyszenia, które 
powstało z inicjatywy kilkunastu mieszkańców Torunia będących 
miłośnikami Rowów. 
Pismo skierowałem na Komisje Rady celem zapoznania. 

 
 

Barbara Perka Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w Zaleskich  
- zwróciła się do Sołtysów o zarezerwowanie czasu i przybycie z Radami 
Sołeckimi na spotkanie , które będzie organizowane w miesiącu wrześniu 
celem omówienia planu działalności świetlic. Konsultacje te niezbędne są  
do zaplanowania środków na rok przyszły.  

 
 

Bogdan śabiński Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
- złoŜył podziękowania Pani Wójt, Pani Sekretarz, Pani Kierownik 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Panu Nadleśniczemu Nadleśnictwa 
Ustka  i Pani Beacie Pietrzyk za pomoc i zaangaŜowanie pogorzelcom                  
z miejscowości Niestkowo. 

 
 

 Anna Sobczuk- Jodłowska Wójt Gminy 
 - przypomniała zebranym, iŜ w sobotę odbędą się doŜynki  w miejscowości 

Duninowo. UwaŜam, Ŝe jako osoby pełniące funkcje publiczne macie 
Państwo obowiązek wziąć udział w tym święcie. Mój apel kaŜdy z państwa 
otrzymał . Proszę mobilizować mieszkańców sowich wsi, by brali udział         
w tych uroczystościach , a tym bardziej, Ŝe jest zorganizowany dojazd. 

 
 
 
Ad. 9.     Zakończenie obrad.  
 
 
  Przewodnicz ący Rady Gminy poinformował, i Ŝ termin nast ępnej 
Sesji przewidywany jest  na koniec wrze śnia lub pocz ątek 
października. 
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 Następnie Przewodnicz ący Rady Gminy zwrócił si ę z prośbą do 
Przewodnicz ącego Komisji Rewizyjnej o rozpatrzenie dwóch 
skarg, by na nast ępnej Sesji podj ąć stosowne uchwały. 

 
  Wobec wyczerpania porz ądku obrad Przewodnicz ący Rady 
Gminy o godz. 11 55 zamknął  obrady XVII zwyczajnej Sesji Rady 
Gminy Ustka. 

 
 
 
   Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
         
 Protokół sporządziła:     Przewodniczący Rady 
                /-/ Waldemar Gąsiorski 
 GraŜyna Frankiewicz 
 

 

 

/ * /  Wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 
informacji publicznej ze względu na prywatność osoby fizycznej lub tajemnicy 
przedsiębiorcy. 


